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Kiürítették a szegedi adóhivatalt 
Román útlevél, egészségbiztosítással: sokak szerint az új jogsza-
bály nem jelent gondot. Fotó: Schmidt Andrea 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

A négy nappal ezelőtt bevezetett 
jogszabály szerint kétszázötven eu-
rónak megfelelő konvertibilis valu-
tát kell felmutatniuk a román ál-
lampolgároknak a határ átlépése-

kor. Az első három napban a nagy-
laki határátkelőhelyen minden-
esetre huszonöt százalékkal csök-
kent a belépő román állampolgá-
rok száma. 

írásunk a 3. oldalon 

Kitüntették 
a Zsillé családot 

TÉMÁINKBÓL 

Az APEH dolgozói tegnap az utcán fagyoskodhattak, mivel tűzriadó miatt kiürítették az épületet. Szerencsére csak gyakorlat volt, így 
hamarosan visszatérhettek munkahelyükre. Részletek az 5. oldalon. Fotó: Miskolczi Róbert 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

A szentesi Zsillé Győző festőmű-
vész vette át a már örökre eltávo-
zott édesapja és édesanyja nevében 
is a jeruzsálemi Jad Vasem Intézet 
„A világ igaza" elnevezésű kitün-
tetését. A díjátadó ünnepséget Iz-
rael budapesti nagykövetsége ren-
dezte kedden délután a Magyar 

Tudományos Akadémia díszter-
mében. A kitüntetést hárman kap-
ták: a művész szülei, Zsillé Zsig-
mond és Zsillé Zsigmondné posz-
tumusz, valamint Zsillé Győző. 
Az elismerést azért ítélték a család-
nak, mert a zsidóüldözés idején 
embereket bújtattak a lakásukban, 
és e cselekedetükkel sokak életét 
mentették meg. 

SPORTCSARNOKOT 
AVATTAK 
A szegedi felsőoktatás fejlesztési 
programjának része egy olyan 
sportközpont létrehozása, amely 
helyettesítheti az Ady téri 
könyvtárépítkezés következtében 
megszűnő pályákat. Tegnap a 
volt Kossuth laktanyában a 
központ első létesítményét 
avatták, a 485 négyzetméteres 
sportcsarnokot. 

4. oldal 

MILLIÓK AZ ÉGÉSI 
OSZTÁLYÉRT 
Már ötmiüió forint gyűlt össze a 
szegedi gyermekklinika égési 
intenzív osztályának létrehozása 
érdekében. A lapunk által is 
támogatott akció keretében arra 
is lehetőség van, hogy a segíteni 
akarók egy telefonszám egyszerű 
felhívásával is adakozhassanak a 
nemes célra. 

5. oldal 

DOPPINGOLT SAVANYA? 

Bombaként robbant a hír: 
Savanya Norbert többszörös 
szegedi búvárúszó világbajnokot 
a szövetség doppingvétség miatt 
egy évre eltiltotta a 
versenyzéstől. Az úszó edzőjét, 
Gyémánt Imrét is 
villámcsapásként érte a 
bejelentés. A sportoló szerint egy 
gyógyszeres kezelés nyomán 
maradhatott amfetamin a 
szervezetében. 

15. oldal 

Csalással gyanúsítják Dánt Zöld út 
a Picknek 

Vita a fizetésekről 
A köztisztviselőkről szóló törvény 
hatálybalépésével a jegyzők olyan 
besorolást kaptak, amivel fizetésük 
több településtípusban meghalad-
ja a polgármesterek javadalmazá-
sát. Információink szerint Röszkén 
például a jegyző bruttó 39 ezer, 
míg Földeákon a körjegyző 70 ezer 
forinttal keres többet a polgármes-
ternél. Ugyanakkor a megye ki-
sebb és nagyobb városaiban, példá-
ul Kisteleken, Szentesen és Szege-
den, illetve a kisebb településeken 
- mint például Tiszaszigeten - a 
jegyzők illetménye nem haladja 

meg a polgármesterét, fenei Ró-
zsa Pálma kisteleki jegyző véle-
ménye szerint nem lenne szeren-
csés, ha a törvény őre többet keres-
ne, mint a település első embere. 
Mezey Róbert szegedi jegyzőtől 
megtudtuk: a megyeszékhelyen 
szokásjogon alapul a jegyző fizeté-
se, ami azt jelenti, hogy a min-
denkori polgármester fizetésének 
90 százalékát kapja. A Csongrád 
megyei önkormányzat főjegyzője, 
Huber Bertalan sem keres többet, 
mint főnöke, Frank József megyei 
elnök. 

Zongor Gábor, a Települési Ön-
kormányzatok Országos Szövet-
ségének főtitkára lapunknak nyi-
latkozva elmondta, hogy a törvény 
felülvizsgálatára vonatkozó kezde-
ményezésük nem a jegyzők béré-
nek mértéke ellen irányul. Csu-
pán a kialakult aránytalanságot 
tartják indokolatlannak és mél-
tánytalannak. Zongor hangsúlyoz-
ta: a település első embere minde-
nért felelősséget vállal, s ennek a 
fizetésében is tükröződnie kell. 

Folytatás a 3. oldalon 

Negyedével kevesebb a beutazó Nagylaknál 

Bankjegyek -
nejlonzacskóban 

A pénzügyi felügyelet jóváhagy-
ta a Pick Szeged Rt. részvényei-
re tett, immár ötszáz forinttal 
megemelt Arago vételi ajánlatot, 
egyben megszüntette a korábban 
indított felügyeleti eljárást - de-
rül ki a Magyar Tőkepiacban teg-
nap megjelent közleményből. Az 
ajánlat december 7-étől egy hó-
napon keresztül érvényes. 

A Pickre tett módosított vételi 
ajánlatban az Arago Befektetési 
Holding Rt. részvényenként 500 
forinttal megemelte a „tétet", vagy-
is már 4270 forintot ígér a részvé-
nyeseknek. Ezt a Pénzügyi Szerve-
zetek Állami Felügyelete (PSZÁF) 
elfogadta, s egyben megszüntette 
az árfolyam tisztességtelen befolyá-
solásával kapcsolatos vizsgálatát. 
Mint ismeretes, az Arago október 
2-án jelentette be, hogy 3770 forin-
tos áron vételi ajánlatot tesz az 
összes szavazati jogot biztosító 
Pick-részvényre. A közvetlen előz-
mény, hogy az Arago idén január-
ban zártkörű alaptőke-emelés után 
41 százalékos részesedést szere-
zett a húsipari cégben, s az év fo-
lyamán rendszeresen olyan figyel-
meztetéseket, várakozásokat alul-
múló gyorsjelentéseket tett köz-
zé, amelyek indokoltságát meg-
kérdőjelezte a felügyelet: 

Folytatás a 3. oldalon 

„Nem állítom, hogy az ellenem 
indult nyomozásnak politikai in-
dítéka van, de biztos, hogy mire a 
vizsgálat lezárni és tisztázódhat, 
hogy nem követtem el semmit, 
addigra egy bő fél év legalább elte-
lik" - fogalmazott Dán János hon-
atya (FKGP), mikor arról kérdez-
tük, mivel magyarázza, hogy kép-
viselői mentelmi jogának felfüg-
gesztését kéri az Országgyűléstől a 
legfőbb ügyész. 

Folytatólagosan, üzletszerűen el-
követett, nagyobb kárt okozó csa-
lással és kétrendbeh magánokirat-
hamisítással gyanúsítja Dán Já-
nos parlamenti képviselőt a leg-
főbb ügyész. Folt Péter az alapos 
gyanú miatt kérte a kisgazda hon-
atya mentelmi jogának felfüggesz-
tését az Országgyűléstől - adta hí-
rül kedden a Magyar Távirati Iro-
da (MTI). A legfőbb ügyészség saj-
tószóvivőjétől, Horányi Miklóstól 
megtudtuk, a fentebb felsorolt tet-
teket a vádhatóság gyanúja sze-
rint az országgyűlés gazdasági hi-
vatalával szemben követte el a ho-
natya. 

A csalás és a magánokirat-ha-
misítás mibenlétéről sem a gyanú-
sító, sem a gyanúsított nem adott 
bővebb információt. Meg nem erő-
sített információink szerint a Ma-
kó és Budapest között ingázó po-
litikus a vidéki képviselőknek ad-
ható albérleti támogatás összegét, 

Dán János szerint nincs „ügy". 

eddig összesen körülbelül 1,4 mil-
lió forintot - fiktív számlákkal iga-
zolva - fölvett és befektetett. Ám 
az összeg forgatásával és kama-
toztatásával megbízott cég tönkre 
ment. A képviselőnek meg nem si-
került visszaszereznie a „parla-
menti pénzt". 

„Derült égből villámcsapásként 
ért a hír" - válaszolt érdeklődé-
sünkre Dán fános. A makói tér-
ség képviselője határozottan ál-
lítja: egyetlen fillért sem vett fel, 
ami nem járt neki. Azt, amire a 
legfőbb ügyészség céloz, másként 
látja. Addig azonban, amíg a 

Fotó: Karnok Csaba 

konkrét vádpontokat nem isme-
ri meg, bővebben nem kíván nyi-
latkozni az esetről. Mint mondta, 
nyugodt lelkiismerettel várja az el-
járást, de rosszul érinti, hogy a 
vizsgálatra a választások közeled-
tével kerül sor. 

SZ. I . M . 


